

ACTA DE LA JUNTA DE L'AFA DE DIMECRES 17 DE GENER DE 2018, A LES 18:00 HORES, LLOC: ARENAL DE LLEVANT.

Presentes: ANNA GUERRERO (Presidenta), LAIA QUILEZ (Vicepresidenta), Albert MONTES (Vicepresident), Yolanda ECHENE (Secretària), RAUL AMIGÓ (Fem Barri), Mónica Dapena (Solidaritat), Txell Alvira (Aprentants Junts), Laia ROCA (Comunicació), Teresa VILA (Extraescolars), Isa Valero (Inclusiva), Marta ( Escola en Lluita), Laura Vallverdú (Belluga't), Arantxa \*\* ( Biblioteca), Roger Rull ( Coordinador de Delegats), Juan Carlos (comissió ombres pati), Ricard ( soci assistent) i Sagri Montes de Oca (mare de 4rt)

Ordre del dia:

#### 1.- Preparació Rua de Carnestoltes.

Comença parlant Laura, indicant que la comanda del material ja està feta, i només estan pendent de que arribin les 315 disfresses encarregades (entre nens i adults). En principi no hi haurà llista d'espera. Són les persones que han confirmat l'assistència, les comandes que s'han fet. Les disfresses s'ajusten al pressupost de 3€, excepte el confeti i el berenar, que no entren en aquest pressupost de 3€.

S'hauria d'avisar uns dies abans de que la consigna és anar de negre i pintura blanca la cara (com ja sabem, la disfressa amb que l'Arenal de Llevant hi participarà a la Rua del Barri és de Mim). El post amb aquestes consignes, haurà de sortir 10 dies abans, per que la gent que hi participa pugui buscar el material adient. És a dir, que el 29 de gener hauria de sortir el post.

Encara no està autoritzada per la Guàrdia Urbana la Rua de Carnestoltes, però des de la Comissió Belluga't creuen que no trigaran en autoritzar-la. Hi participarà la Fundació per la Paràlisi, aportant, música i una furgoneta, essent la idea de que es col.loquin al inici de la comparsa i al final de tots els Atabalats.

Una mare assistent manifesta el perquè no es tornen a fer, durant la setmana de Carnestoltes, les ordres Boiges. Sembla ser que als nens els hi agraden molt. Per part de la Junta i del Coordinador de delegats se l'informa que per ordres de l'equip directiu de l'escola segueixent en la mateixa tesitura de només celebrar el Dijous gras, i el Divendres permetre venir disfressats a l'escola. La mare sol.licita que es pugui transmetre aquesta inquietut a l'equip directiu de l'escola.

Per part de la LAURA (BELLUGA'T) es posa de manifest que ja están iniciant els contactes necessaris per preparar la festa de fi de curs (activitats, cantants, etc.); en properes juntes aniran informant dels avanços.

## 2.- CANVI ADRECES EMAIL.

Al respecte, per part de Raül s'explica com fer el canvi d'adreces de ampa a afa... i que s'haurà de fer paulatinament, però no hem de trigar gaire. s'intentarà fer online.

## 3.- ENGEGADA COMISSIO D'OMBRES. VOLUNTARIS.

Hi es present Juan Carlos, que hi forma part de la comissió d'ombres, i es planteja l'opció d'incloure en les signatures que s'han d'enviar al Consorci la nova normativa que ha sortit fa poc respecte al tema de les ombres. Hi ha una llei la 16/2017 de 1 d'agost, de Llei del canvi climàtic, però aquesta llei ha estat suspesa pel TRIBUNAL CONSTITUCIONAL, per tant, encara no és d'aplicació.

També es planteja si s'han pres les temperatures al pati quan hi fa sol. Ja hi ha uns pares voluntaris, falta la persona que per part de l'escola hi formarà part, i també faltará una persona de la junta per ser d'enllaç entre la junta i la comissió. Caldrà fer una primera reunió amb el consorci per saber que està permés i que no en l'actuació del pati per fer ombres.

Es dona per engegada la comissió d'ombres.

*Nota posterior a la reunió de la junta: Ja s'ha entregat la carta amb les signatures a Consorci (dia 19/01/2018) on s'ha demanat una reunió.*

## 4.- ACTIVITATS DEL TRIMESTRE.

- Al mes de març hi ahurà la recollida d'aliments (dies 12-16)
- Desde la comissió d'inclusiva, s'està plantejant la possibilitat de fer un cine-forum, que estiguin relacionat amb algún tema d'inclusiva, i que es pugui fer un divendres tarda-nit, però encara no tenen cap ponent. Es comenta que quan tinguin un ponent, planteixin aquesta activitat.
- Per part de la Comissió de Xerrades, hi ha una proposta de fer una xerrada de cooperatives al Barri, i també hi ha una taller-obra de teatre " ME SOBRA LA MOCHILA", que tracta de la discriminació entre nens i nenes, i que es farà a CAN FELIPA.
- També es planteja tornar a fer una xerrada sobre bulling, que ja es va fer fa dos anys enrera, ja que es un tema que ens hi toca molt de prop.



- Al mes d'Abril, hi ha el día 17, la xerrada de Victor Küopers.
- Al mes de Maig, hi ha la cursa solidària (13/05, encara pendent de confirmar per la GUARDIA URBANA), i també la paella (26/05) a l'escola. Aquesta última activitat li toca organitzar al curs de 2n.
- Al mes de juny, hi ha el SAPIENS (2/06) el qual caldrà avisar amb un mes o dos d'antel.lació, i la festa de final de curs.

#### 5.- ELECCIONS JUNTA DIRECTIVA AFA.

Al mes d'abril hi han eleccions de JUNTA de l'AFA, justament despres de setmana santa. S'haurà d'informar de les eleccions i es podrán presentar candidatures.

#### 6.- CARTES AMB SIGNATURES AL CONSORCI. COM ES TROBEN?

En breu s'enviarán. Sembla que la Calefacció ja funciona amb normalitat menys a la ludoteca. La seva reparació finalitzarà a l'estiu. Albert Montes indica que caldría plantejar el tema de al calefacció –perque fa molta calor quan está encessa-, per l'estalvi energetic. Involucrar a l'escola vers el tema de les temperatures internes, potser sería bo per 5è o 6è.

*Nota posterior a la reunió de la junta: Ja s'ha entregat la carta a consorci*

#### 7.- PRECS I PREGUNTES.

A Fem Barri, s'ha rebut una enquesta molt interesant, per part de l'Ajuntament de Barcelona, respecte cap a on hauria d'anar el 22@. Es una cosa veinal, però interesant.

També es posa de manifest que la FAPAC ha convocata uns premis per AFA'S i AMPAS, pel 2016-2017. La L. Roca ha estat mirant la convocatoria, i creu que hi podriem participar en tres categories; a) participacio associativa, b) solidaria, c) xarxa per l'exit eductiu.

Podriem aportar el ding dong ampa, el video de VINE, la cursa solidaria i mercat solidari, i la revista. Abans del 28/02/18 s'ha de fer la sol.licitut. Desde comunicació es posará fil a l'agulla.

Dels assistents es manifesta una inquietut vers l'escola que ha sigut la manca d'informació respecte al no funcionament de la calefacció durant aquests dies. Perque no s'ha informat als pares d'aquesta problematica? Si ho haguesin sapigut, els ahurien portat a l'escola més abrigadets. Tambè es planteja una certa preocupació respecte al tema tallers/espais, ja que s'han iniciat fa poc, i l'escola encara no ha informat al respecte, máxim quan es tracta d'un canvia metodologic que afecta a tots els alumnes.

Surt a col.lació el tema de les adscripcions. Hi ha un projecte per part d'Educació de dividir la zona 26 (POBLE NOU) en dos zones, la zona 26 i la 27. Al barri hi han insituts de molta qualitat , i amb aquesta divisió es vol evitar que vinguin alumnes que no tinguin centre adscrit del poble nou.

Un soci assistent pregunta si amb l'empresa de menjador s'ha reduït al qualitat, ja que sembla ser que a vegades es serveixen les sopes templades. L'anna manifesta que el cuiner ès el mateix que teniem l'any passat, i que en principi, el cuiner "oficial", el Michel, ha de tornar, però encara segueix de baixa.

S'aixeca la sessió a les 20: 00 hores del vespre.